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Vragen:
1. T.a.v. participatie. Kunt u aangeven of en hoe de islamitische 

gemeenschap betrokken is.
2. T.a.v. participatie. Kun u aangeven of en hoe het GAB betrokken is.

Beantwoording
In het participatietraject heeft een groep stakeholders meegedacht. Daar was 
de islamitische gemeenschap geen onderdeel van, wel de GAB. 

3. “In en rondom Gouda liggen groene stadsparken en gebieden die 
ruimte bieden voor zowel mens als dier. Die moeten we behouden en 
waar nodig en gewenst toegankelijker maken”. Kunt u een voorbeeld 
geven van het toegankelijker maken en welke effecten dat met zich 
mee kan brengen voor de biodiversiteit

Beantwoording
Het beste voorbeeld is de Oostpolder/ het Weegje. De bereikbaarheid vanuit 
Bloemendaal, Spoorzone en Westergouwe kan beter. De aanleg van een 
fiets/voetgangersbrug over het Gouwekanaal kan daarbij helpen. Dit moet 
echter gebeuren zonder verstoring van de natuurwaarden in de Oostpolder. 
Naar verwachting kan dat ook. In het algemeen geldt dat, indien dit voor de 
bescherming van flora en fauna nodig is, delen van natuurgebied eventueel 
niet toegankelijk gemaakt kunnen worden. 
Komende jaren wordt in het licht van het Ontwikkelplan Groenalliantie ook 
bezien of het aantal natuur- en recreatiegebieden kan worden uitgebreid. 

4. “Door te investeren in kwetsbare buurten kan de leefbaarheid en 
veiligheid worden verbeterd. De aanpak moet bestaan uit een 
combinatie van maatschappelijke en fysieke maatregelen”. Kunt u met 
name de maatschappelijke maatregelen verduidelijken.

Beantwoording
Dit kunnen diverse maatregelen zijn. De belangrijkste zijn de begeleiding van 
mensen in kwetsbare financiële of sociale situaties. Daar ligt een taak voor de 
gemeente, maar uiteraard ook voor inwoners en andere organisaties. 

5. met ruimte voor nieuwe mobiliteitsdiensten. Op welke diensten wordt er 
hier gedoeld?



Beantwoording
Te denken valt aan het aanbieden van deelauto’s, deelbakfietsen of 
deelscooters. 

6. “We vinden het belangrijk dat goede zorg beschikbaar en bereikbaar is. 
Dit betreft bijvoorbeeld thuiszorg, revalidatie, jeugdhulp, 
verpleeghuizen, kinderdagverblijven en een huisarts”
Worden hieronder ook gezondheidscentra voor 1e lijnshulp verstaan, 
waardoor veel zorg zich op 1 plek kan concentreren, bv huisarts, 
tandarts, apotheek, fysio etc.

Beantwoording
Inderdaad gaat het daarbij ook om gezondheidscentra voor de 1e lijnshulp. 

7. “Hoge milieucategorie en watergebonden bedrijvigheid Bedrijfslocaties 
met een hoge milieucategorie of mogelijkheden voor watergebonden 
bedrijvigheid zijn regionaal gezien schaars. Uitbreidingsruimte voor 
dergelijke vormen van bedrijvigheid hebben we niet binnen de 
gemeentegrenzen. Wij kiezen ervoor om binnen de bestaande 
planologische mogelijkheden te werken aan een betere benutting. Dit 
bereiken we door medewerking te verlenen aan de verplaatsing van 
andere vormen van bedrijvigheid die geen gebruik maken van het 
water of de geldende milieucategorie. Dit geldt onder andere voor 
perifere detailhandel. Uitzonderingen worden beschreven in 7.6.2 
(Spoorzone) en 7.6.5 (Goudasfalt). We gaan met bedrijven in een hoge 
milieucategorie in gesprek om samen te werken aan innovatie op het 
gebied van duurzaamheid en gezondheid, en om een bijdrage te 
leveren aan de energietransitie en een gezond leefklimaat in de stad”
Betekent bovenstaande dat er b.v. ook gesprekken met Croda gaan 
plaatsvinden.

Beantwoording
De gemeente praat met het gehele bedrijfsleven (o.a. via GO; DPG) over 
innovatie en duurzaamheidsambities. De gemeente is niet voornemens 
specifiek met Croda in gesprek te gaan over verplaatsing.  

8. “Zo min mogelijk en zo schoon mogelijk autoverkeer”. Kan het vestigen 
van een waterstoftankstation hier ook een rol bijspelen?

Beantwoording
Dat kan daar inderdaad aan bijdragen. 

9. “Schone openbare ruimte Wat afval betreft werken aan een schoon 
Gouda met zo weinig mogelijk zwerfaval. De manier waarop dat het 
beste kan worden bereikt wordt operationeel uitgewerkt bij het bepalen 
van uitgangspunten voor afvalinzameling en het evalueren daarvan.” 
Kunt u dit wat verduidelijken?



Beantwoording
Omdat de Omgevingsvisie over zoveel onderwerpen gaat, is het 
noodzakelijkerwijs een visie op hoofdlijnen. Daarom is dit thema hier niet 
uitgewerkt.  Afvalinzameling en zwerfafval is een thema dat op gezette tijden 
in de raad terug komt als apart onderwerp. 


